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Dotyczy: oświetlenia ulic w dzielnicy Brzezinka 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

w związku z wieloma wnioskami i prośbami Mieszkańców dzielnicy Brzezinka kierowanymi do 

mnie bezpośrednio, zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym brakującego oświetlenia ulic 

w dzielnicy Brzezinka.  

Aktualnie na terenie dzielnicy znajduje się jeszcze wiele ulic, które w ogóle nie posiadają 

oświetlenia ulicznego, co według Mieszkańców negatywnie wpływa na ich poczucie bezpieczeństwa 

w miejscu zamieszkania. Chodzi o ulice: Augustowską, Sandomierską, Wałbrzyską (niekompletne 

oświetlenie od strony ul. Kozielskiej), Lwowską, Tarnopolską, Stanisławowską, Halicką, Wileńską, 

Stryjską - gdzie od wielu lat mieszkają już gliwiczanie.  

W nawiązaniu do powyższego problemu proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Czy i kiedy miasto planuje uzupełnienie oświetlenia na przynajmniej części ze 

wspomnianych ulic? 

2. Jaki byłby koszt instalacji oświetlenia ulicznego na poszczególnych ulicach? 

 

Jednocześnie uprzejmie proszę o odpowiedź na pytanie, czy w związku z realizacją zadania pn.: 

„Montaż trzech latarni solarnych przy ul. Puławskiej (na wys. działek 211, 194 i 177 - obręb Kozłówka) 

wniosek nr 11 GBO2025” i wyborem oferty wykonawcy tego zadania na kwotę mniejszą niż szacowana 

i przegłosowana przez Mieszkańców w Gliwickim Budżecie Obywatelskim (oferta na kwotę 43.050,00 

zł wobec szacowanej kwoty projektu 102.300,00 zł) Miasto Gliwice przewiduje możliwość 

zrealizowania większej ilości latarni solarnych na ulicy Puławskiej? Jeżeli nie, to proszę o informację, co 

stanie się z pozostałą częścią środków z kwoty szacowanej w GBO. 

 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 


